

Anna Christensen, Sven Nilsson, Johanna Larsson och Gunnel Johansson deltog i mötet, som hölls digitalt. Carl Persson hade förhinder.	Närvarande
Ordföranden Anna öppnade mötet.	§ 1 Mötet öppnas
<b>Styrelsen beslöt att</b> Godkänna föreslagen dagordning.	§ 2 Dagordning
<b>Rapporter</b>  <b>Planeringsträff 18/9</b> Anna, Sven och Gunnel rapporterade. 10 deltagare från 5 kårer, Stora Levene, Timmersdala, Glasberget, Mölnlycke, Borås. Många arrangemang diskuterades. Anteckningar bifogas. Se även § 7.  <b>Ordförandeträff förbundet 20/9</b> Gunnel rapporterade. De olika kårerna rapporterade om sin verksamhet under sommaren och uppstart av hösten. Många diskussioner om vad kårerna önskar att förbundet satsar på - samt om rutiner och verktyg som inte funkar. Världens barn, vad gör kårerna detta år?	§ 3 Rapporter  Planeringsträff 18/9  Ordförandeträff NSF 20/9
<b>FM 2021</b>  Johanna rapporterade att FM märkena är beställda, troligen klara 8/10.  FM möte hölls torsdagen den 16/9. Anna, Sven och Gunnel deltog. Kostnadsuppgifter mm. sammanställdes för att kunna utforma anmälan. Anmälan till FM har öppnat idag. Anna rapporterade att det kan bli lite trångt i lokalerna pga. Åsiktstorg samtidigt som Beredningsgrupper. Men det går att lösa.  Mötet diskuterade bl.a. hur funktionärerna ska synas. Anneli ska kolla om FM funktionärerna kan låna Utbys gröna ledarhalsdukar.  <b>Styrelsen beslöt att</b> <ul style="list-style-type: none"><li>• Beställa en enkel vit T-shirt med FM logga till alla funktionärer.</li><li>• FM loggan behöver förenklas till färre kulörer, för att kunna tryckas.</li><li>• Sven utreder priser, antal, mm. och återkommer.</li></ul> På ett tidigare FM möte ställdes frågan om möjlig ersättning för reskostnader till FM – för funktionärer som gör en stor insats på FM.  <b>Styrelsen beslöt att</b> Bordlägga frågan om reseersättning	§ 4 FM 2021

<p><b>Profilplagg</b></p> <p>Johanna har sammanställt beställningarna som gjorts via webbformulär. Ca. 45 plagg har beställts tills nu.</p> <p>Flera personer har framfört att man inte vill beställa utan att ha provat. Man vill prova plaggen, i flera storlekar, på FM och göra sin beställning efter FM.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Sven beställer de nu beställda plaggen omedelbart.</li><li>• Det ska finnas möjlighet för medlemmar att prova profilplaggen på FM och beställa senare.</li><li>• Slutdatum för andra beställningen beslutas senare.</li><li>• Sven beställer extra storlekar för provning på FM.</li></ul>	<p>§ 5 Profilplagg</p>
<p><b>Julbord</b></p> <p>Julbordet är inbokat den 12/12 kl. 12.</p> <p>På DÅM beslutades en målgrupp för arrangemanget under punkten Arbetsplan, men sedan togs ett annat beslut under punkten Arrangemangsplanen.</p> <p>Målgruppen blir därför densamma som förra året, dvs. engagerade medlemmar från 18 år och uppåt.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Gunnel publicerar information på FB inom kort – med info om datum och målgrupp</li><li>• En månad före julbordet sänds en inbjudan via eBas direkt till enskilda medlemmar från 18 år och uppåt. I stort sett samma inbjudan som förra året.</li></ul>	<p>§ 6 Julbord</p>

<p><b>Framtida arrangemang - föreslagna 18/9</b></p> <p><b>Ledarresa till Shetlandsöarna</b> Arrangörerna planerar att rekognosera under år 2022. Resan planeras till Juni 2023. DS kontaktperson för arrangemanget utses senare.</p> <p><b>Framtidsmöte 8-9/1, med roliga aktiviteter och FM-efterfest</b> Borås har tillfrågats om att vara värdar och de funderar på saken.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b></p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Anna är distriktets kontaktperson för detta arrangemang.</li><li>• Några i DS behöver hjälpa till med planeringen. Anna och Gunnel erbjöd sig göra detta.</li><li>• Om Borås inte kan åta sig värdskapet behöver en annan värdkår utses.</li></ul> <p><b>Skidresa i mars 2022</b> Eva K och Birgitta P är arrangörer och det känns tryggt.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Distriktets kontaktperson blir Carl Persson.</p> <p><b>Årsmöte mars 2022</b> Årsmötet är planerat att hållas i Borås, men ett byte av värdkår kan behövas.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Sven utreder om Glasberget kan åta sig att arrangera årsmötet.</p> <p><b>Norporee i Juni 2022</b></p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Arrangemanget behöver diskuteras mer på Framtidsmötet i januari 2022.</p>	<p>§ 7 Framtida arrangemang</p>
<p><b>Distriktets ekonomi</b></p> <p>Då kassören inte var närvarande diskuterades inte denna punkt.</p>	<p>§ 8 Ekonomi</p>
<p><b>Kontakter med kårer</b> Inga nya kontakter har tagits den senaste månaden.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Kårens kontaktpersoner försöker få kontakt med alla kårer som vi inte har pratat med tidigare - innan FM.</p> <p>Gunnel rapporterade att det finns många äldre distriktsmedlemmar, som fortfarande är aktiva och gör (eller tidigare har gjort) stora insatser för sin kår och/ eller sitt distrikt. Dessa förtjänar mer uppmärksamhet och tack. Särskilt om det inte finns andra medlemmar i kåren som tar tag i detta.</p>	<p>§ 9 Kårkontakter</p>

Västra Scoutdistriktets styrelse  
§ 1 - 12

Förkortningar: DS – Distriktsstyrelse, FM - Förbundsmöte

<p>Styrelsen diskuterade hur vi som distrikt kan göra.</p> <p>Ett förslag väcktes om att skapa ”Distriktets hedersmärke”. Både kårmedlemmar och kårens kontaktperson kunde då nominera trogna ledare, som gjort en långt och viktig insats för sin kår eller distrikt, att få detta hedersmärke.</p> <p><b>Styrelsen beslöt att</b> Tills vidare bordlägga frågan.</p>	
<p><b>Övriga frågor</b></p> <p>Inga övriga frågor fanns att diskutera.</p>	<p>§ 10 Övriga frågor</p>
<p><b>Nästa möte</b></p> <p>Nästa möte planeras till torsdagen den 21 oktober kl. 20. Ett digitalt möte. Om tiden inte passar alla så bestäms nytt datum via en Doodle.</p>	<p>§ 11 Nästa möte</p>
<p>Ordföranden Anna tackade för visat intresse och avslutade mötet.</p>	<p>§ 12 Mötet avslutas</p>

Skövde 2021-09-25

Gråbo 2021- 10- 01

Vid tangentbordet

Justerat av

*Gunnel Johansson*

*Anna Christensen*

Gunnel Johansson

Anna Christensen